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RIiRG.BPZ.1.5.IG.2022 

Wszyscy Wykonawcy 

 
 

INFORMACJA 
o unieważnieniu postępowania 

 
 

Dot.: postępowania „Budowa placu zabaw przy Orliku w Galewicach” (Znak 

postępowania: RIiRG.BPZ.1.IG.2022) 

 
 
Zamawiający – Gmina Galewice, informuje o: 

UNIEWAŻNIENIU POSTĘPOWANIA 

na podstawie art. 255 pkt 3) ustawy Prawo zamówień publicznych. 

 

Uzasadnienie prawne i faktyczne: 

Zgodnie z art. 255 pkt 3) ustawy Pzp – Zamawiający unieważnia postępowanie o udzielenie 

zamówienia publicznego, jeżeli cena lub koszt najkorzystniejszej oferty lub oferta z najniższą 

ceną przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie 

zamówienia, chyba że zamawiający może zwiększyć tę kwotę do ceny lub kosztu 

najkorzystniejszej oferty. 

 

Zestawienie ofert złożonych w postępowaniu: 

Nr 

oferty 

Nazwa albo imiona i nazwiska oraz siedziby lub 

miejsca prowadzonej działalności gospodarczej albo 

miejsca zamieszkania wykonawców, których oferty 

zostały otwarte 

 

Cena brutto 

1.  InPoint Dominik Greinert, ul. Bydgoskich Przemysłowców 

6a/B23, 85-862 Bydgoszcz 

511.680,00 

2.  Active Line Marcin Taczalsk, ul. Wojciechowska 7F, 20-

704 Lublin  

612.423,15 
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S t r o n a  2 | 2 

 

3. CIVIL CONSTRUCTION SPÓŁKA Z OGRANICZONĄ 

ODPOWIEDZIALNOŚCIĄ, ul. Torowa 6/1, 95-200 

Pabianice 

531.598,28 

 

Ofertą najkorzystniejszą jest oferta wykonawcy InPoint Dominik Greinert, ul. Bydgoskich 

Przemysłowców 6a/B23, 85-862 Bydgoszcz opiewająca na kwotę 511.680,00 zł brutto. 

 

Zamawiający przed otwarciem ofert poinformował, że na zadanie objęte postępowaniem 

zamierza przeznaczyć kwotę 160 000,00 zł. 

 

Zamawiający nie może zwiększyć środków na sfinansowanie zadania do ceny 

najkorzystniejszej oferty, która zdecydowanie przewyższa możliwości finansowe 

Zamawiającego. 

 

Z powyższych względów postanowiono jak na wstępie. 
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